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Viser til brev datert 03.06.2019 

Eg har ikkje mottatt referat frå møtet 18.03.2015 som de henviser til. 

No, 4 år seinare, skriv de at det vart semje om at kommunen skulle setja ei av lukene i drift på 

sommarhalvåret. Dette er underleg då eg verken har mottatt referat etter dette møtet eller 

skrive under noko med hensyn til denne løysinga. 

Etterlyser også svar på brev fra advokat Thorvald Ornell Myhre datert 27.06.1906 Han kom 

her med klare krav om at avtalen må gjelde bruksnummer og ikkje person, då dette har stor 

innverknad på eigedommens verdi. 

Forventer rask tilbakemelding og tidspunkt for eit møte der me kan snakke gjennom saka, og 

evt skrive under på ein avtale som kan avslutte denne saka. 

Mvh.  Hjørdis Høyland 
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